
 

   26 oktober 2023 Styrelseprotokoll 
 

_______________________________________________________________________________ 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Svenska Föreningen för Alkohol- och Drogforskning den 26e 
oktober 2023 kl. 13.00 – 14.00 
 
Närvarande  
Helena Hansson 
Alfhild Grönblad 
Anna Söderpalm Gordh 
Louise Adermark 
Andrea Capusan  
Wossenseged Jemberie 
Erik Nylander 
Emma Claesdotter-Knutsson 
Frans Schlyter 
Kristina Berglund 
Martin Kåberg 
 

Förhindrade 
Daniel Carlryd 
Mats Ramstedt 
Irene Perini 
Nitya Jayaram-Lindström 
Camilla Carpholt 
Björn Johnson 
Anders Hammarberg 
 
 

1. Välkomsthälsning  
Ordförande Helena Hansson öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  
 

2. Utseende av sekreterare för kommande år 
Louise Adermark utses som sekreterare för det kommande året 
 

3. Utseende av justeringsperson 
Anna Gordh utses till justeringsperson för dagens möte. 

 
4. Föregående protokoll.  

Helena Hansson går igenom föregående protokoll.  
 

5. Konstituering av nya styrelseledamoter 
Den nya styrelsen konstitueras 

 
6. Meddelanden 

Inga meddelanden 
 

7. Ekonomi.  
Inget nytt har kommit 
 

8. Vetenskapligt årsmöte (2024) 
Bordlägger frågan kring hur vi tänker om det kommande årsmötet till nästa styrelsemöte. 
 

9. Nya medlemmar  
Amanda Bäcker, röstades in som ny medlem.   

 



SAD Styrelsemöte  2020-09-03 
 
 

10. Hemsidan 
Fortsätta att uppmuntra om att lägga ut events. Göra mer korta SAD-talks. 
Måste vara tydligt att SAD också inkluderar spelberoende, försöka få ökad spridning. 
Alla måste uppdatera sin information på hemsida, särskilt nya medlemmar behöver skriva en kort 
presentation och skicka en bild. Daniel Carlryd tittar på medlemsregistren för att kunna ta fram en 
mer aktuell medlemslista som kan följas upp med avseende på bla fakturering. 
 

11. Övriga ärenden  
 

 Styrelsen diskuterar om kassör bör ingå i styrelsen: Förslag läggs att Anders Hammarberg skulle 
kunna gå in som suppleant i SAD Stockholm från och med nästa period. 

 
Sammanfattande intryck från årsmötet 2023. Mycket lyckat! Stora extrakostnader på grund av att 
individer inte avbokade sig på bla middag, ca 15 personer färre än uppskattat vilket innebär onödigt 
matsvinn och onödiga kostnader.  
 
Förslag på att få med en utvärdering vid nästa möte. Förslagsvis skulle det finnas en QR kod att 
scanna som länkas till ett litet frågeformulär som Frans skulle kunna åta sig att göra. 

 
Firmatecknare för kommande period är Helena Hansson och Anders Hammarberg 
 
Det finns ett antal sparade dokument som Louise Adermark har på sitt kontor. Dessa bör gås 
igenom och det som ska sparas bör scannas in. 
 

 
12. Avslutande av mötet 

Ordförande avslutar mötet.  
Nästa styrelsemöte blir 9de november kl 12.10 -13.10 

 
 
 
 
Helena Hansson    
Ordförande                 
                             
 

 
Louise Adermark 
 

 
Sekreterare 
Anna Söderpalm Gordh 
Justeringsperson 


